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Dagordning styrelsemöte 26/5 - 2020 

§1  Mötets öppnande 

Mötet förklaras öppnat.  

 

§2  Närvarande ledamöter 

David Matsson  

Erik Österberg 

Erik Purfürst 

Niclas Landström 

Emmy Rylander 

Masis Vardanian 

Sebastian Torres 

Axel Halvarsson 

Robin Nappo 

Eliaz Utbult 

Natasha Mattsson Larsson 

Erica Källberg 
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§3  Val av mötesordförande 

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.  

 

§4  Val av mötets sekreterare 

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.  

 

§5  Val av justerare  

Niclas Landström och Erik Österberg väljs till mötets justerare.  

 

§6  Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställs.  

 

§7  Genomgång och uppföljning av föregående veckas mötesprotokoll 

Sekreterare (Erik Purfürst) går igenom förra veckans (19/5–20) protokoll.  

 

§8  Varvet runt  

Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander): Har skött 

det löpande arbetet.  

 

Sekreterare: Har varit på två SJM-möten för att diskutera möjligheten att 

genomföra tävlingen till hösten samt diskutera förbättringsmöjligheter. I övrigt 

skött det löpande arbetet.  
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Idrottsansvarig: Hade seriepremiär med korpen igår (måndag). I övrigt skött det 

löpande arbetet. 

 

Kassör: Har fixat budgeten till Gaius. I övrigt skött det löpande arbetet.  

 

Evenemangsansvariga (genom Robin Nappo och Eliaz Utbult.): Ska välja ut 

jurist-faddrar till nollningen i höst (2020).  

 

Kommunikationsansvarig: Har fixat med uthämtningen av medlems-tröjor 

samt i övrigt skött det löpande arbetet. Har även marknadsfört för 

kubbevenemanget.  

 

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres): Har varit på möte med 

JURO:s arbetsgrupp angående psykisk ohälsa (se punkt 11 §).  

Har även varit på möte med kårens education comittee, ett möte med 

utbildningsutskottet samt ett möte med kursombudsutskottet.  

I övrigt färdigställt frågor till en enkät om distansundervisningen som kommer 

publiceras någon gång i veckan.  

 

Ordförande: Har varit på möte med Institutionsrådet. Var även på budgetmöte 

med Gaius (se punkt 12 §) 
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Rättstrycket: Har korrekturläst rättstrycket innan den ska skickas till tryckeriet 

för att sedan kunna publiceras. Det kommer bli både som en vanlig tidning och en 

elektronisk version. Håller på att beställa tröjor till redaktionen.  

 

Vice ordförande: Har skött det löpande arbetet. 

 

§9  Podd 

Då det kan bli svårt för de nya studenterna att ta del av det studiesociala som 

erbjuds vid universitetet, på grund av situationen som råder, har institutionen 

föreslagit att JF är med och skapar någon typ av podd. Den främsta tanken med 

podden är att på något sätt välkomna, främst, de nya studenterna.  

Styrelsen diskuterar. Styrelsen godkänner enhäligt att starta upp någon typ av 

podd till hösten (2020).  

 

§10  Signering av protokoll 

Styrelsen diskuterar signering av mötesprotokoll. Även om det inte gjorts 

tidigare, med sittande styrelse, blir det under rådande omständigheter klart 

svårare att göra detta då möten sker via videolänk. Styrelsen diskuterar 

alternativa lösningar (bland annat köp av signeringsprogram). 

Styrelsen bestämmer att protokollen ska signeras från och med hösten (2020).  

  

 

§11  Sponsring av enkät om psykisk ohälsa – se bilaga 1 
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Från möte med JURO:s arbetsgrupp. En psykolog - med erfarenhet av att 

undersöka psykisk ohälsa bland amerikanska juriststudenter - har hjälpt till att 

utforma enkäten om psykisk ohälsa, pro bono. Psykologen frågar dock om JURO 

kunde tänka sig efterfråga sponsring.  

Frågor styrelsen måste ta ställning angående: 

1. Hade det varit okej om vi efterfrågade sponsring från byråer för att 

finansiera projektet?  

2. Finns det några alternativa sätt att finansiera projektet? Exv. sponsring 

från universiteten. 

3. Skulle ett potentiellt samarbete mellan JURO och en byrå kollidera med 

något av JF Göteborg:s samarbetsavtal? 

Styrelsen diskuterar.  

Styrelsen vill i första hand efterfråga sponsring från Göteborgs universitet. I 

andra hand kan styrelsen tänka sig att efterfråga sponsring från en 

samarbetspartner.  

 

§12  Fastställande av GAIUS budget – beslutsunderlag kommunicerat 

Budgeten fastställs enhälligt.  

 

§13  Fler samarbetspartners 

Styrelsen diskuterar om man kan ha fler samarbetspartners samt vad för typ av 

samarbeten föreningen vill ha.  

 

§14  Välkomstbrev till de nya studenterna 
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Styrelsen diskuterar om man vill skicka ut ett välkomstbrev och en upplaga av 

rättstrycket till alla nya studenter till hösten. Styrelsen beslutar, enhälligt, att göra 

detta.  

 

§15  Beslutsunderlag 

Vice ordförande (Erik Österberg) ber styrelsen att skicka beslutsunderlag via 

mail istället för andra kommunikationsmedel.  

 

§16  Övrigt 

Kubbturneringen: Styrelsen diskuterar hur eventet ska genomföras.  

 

Tider att hämta ut medlemströjor: Styrelsen diskuterar vilka tider det kommer 

finnas någon från styrelsen i skolan som kan hjälpa till att lämna ut 

medlemströjor till de medlemmar som beställt.  

 

Faddrar till nollningen: Det ska i veckan beslutas vilka som ska vara faddrar till 

nollningen i höst (2020).  

 

§17  Nästa möte  

Tisdag 2/6 kl. 8:00-10:00 

 

§18  Mötets avslutande  

Mötet förklaras avslutat.  


